
PROTOKÓŁ NR 3/10 

 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne odbytego w dniu 24 marca 

2010 roku w godzinach 12
30 

– 15
50   

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem. 

 

 

Przewodniczył radny Andrzej Pawlik  – Przewodniczący Komisji. 

Obecni wg załączonej list obecności. 

W posiedzeniu uczestniczył Wójt Gminy – Mieczysław Stępień. 

Porządek obrad: 

1. Sprawdzenie zakresu realizacji i wydatki finansowe na zadania inwestycyjne w roku 2009. 

2. Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji. 

 

Ad. pkt 1. Przewodniczący obrad – radny Andrzej Pawlik powitał obecnych na posiedzeniu i 

poinformował, że została zmieniona godzina rozpoczęcia komisji o czym radni zostali 

powiadomieni telefonicznie. Następnie otworzył obrady i poprosił na posiedzenie Panią 

Elżbietę Lasota - insp. ds. budownictwa w celu przedstawienia informacji na temat 

wykonania zadań inwestycyjnych w 2009 roku. 

Pani Elżbieta Lasota przedstawiła informację na temat wykonanych zadań inwestycyjnych  

w 2009 roku i poinformowała, że wszystkie zaplanowane na 2009 rok inwestycje zostały 

wykonane, poza drogą w Mysiakowcu. Radni otrzymali informacje pisemną, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Po przedstawieniu informacji głos zabrali: 

- Radny Mieczysław Worach zapytał,  kto wykonał kosztorys do drugiego etapu inwestycji  

w Studziannie. 

- Pani E. Lasota poinformowała, że dr Jan Jakubowski. 

- Radny Andrzej Pawlik zapytał jak jest ujęta kwestia gwarancji i rękojmi przy drogach. 

- E. Lasota wyjaśniła, że jest to okres 3 lat. Jednak podstawą do oceny ofert przy przetargach 

jest cena. 

- A. Pawlik zapytał jak wygląda ocena dróg po zimie. 

- E. Lasota odpowiedziała, że ocena jest zła. 

- Wójt - Mieczysław Stępień wyjaśnił, że problem polega na tym, że drogi nie mają 

odwodnień i nawierzchnia pęka. 

- Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, żeby w okresie gwarancji na drogi żywiczne 

zwrócić się do wykonawcy o przegląd i dokonanie naprawy. Dodał, że należałoby w 

przyszłości wziąć się na rowy przy drogach gminnych. 

- Radny M. Worach stwierdził, że w pierwszej kolejności należałoby odwodnić nowe drogi. 

Komisja wnioskuje, żeby w przyszłości odwodnić drogi przez odtworzenie rowów. 

Ponadto komisja wnioskuje żeby uzupełnić informację pisemną w pkt. 4 o wkład Starostwa i 

Urzędu Marszałkowskiego na drodze powiatowej i sumaryczną wartość zadania oraz w pkt. 5 

uzupełnić o wartość z budżetu gminy (dot. Studzianny). W pkt. 6 dopisać wg kosztorysu 

inwestorskiego, pkt. 9 spisać protokół likwidacji lamp, w pkt. 10 wpisać wartość dachu nad 

GOK wg kosztorysu, wartość sumaryczną zadań, w tym wartość z gminy, pozyskanych 

środków z innych źródeł z rozbiciem na środki własne planowane i wykonane. 

- Radny M. Worach zapytał w jakiej wysokości było niedoszacowanie inwestycji w 

Studziannie. 

- Pani E. Lasota wyjaśniła, że to nie było niedoszacowanie tylko w trakcie prac okazało się, że 

ściana nie była na fundamencie tylko był słup pod jedną ścianą. Ponadto należało przerobić 

przyłącze energetyczne. Były to dodatkowe roboty. 

- Radny M. Worach stwierdził, że projektant powinien niektóre rzeczy przewidzieć. 

Przewodniczący Komisji podziękował Pani Elżbiecie Lasota za przygotowanie informacji. 
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Ad. pkt 2. Przewodniczący Komisji poprosił na posiedzenie kierownika Zakładu Usług 

Komunalnych w Poświętnem - Pana Stanisława Lipskiego, w celu omówienia uchwały 

dotyczącej zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki, co będzie przedmiotem obrad sesji. 

Pan Stanisław Lipski przedstawił kalkulację za wodę i ścieki oraz omówił wydatki związane  

z taryfami. 

Po dyskusji radni zaakceptowali przedstawione taryfy za wodę i ścieki. 

W dalszej kolejności radni podjęli dyskusję na tema uchwały dotyczącej dopłat do wody i 

ścieków. 

Jeśli chodzi o wysokość dopłat do wody i ścieków to Komisja nie wypracowała wspólnego 

stanowiska. 

- Radny Mieczysław Worach złożył wniosek o utrzymanie cen za wodę dla mieszkańców na 

poziomie roku 2009. 

- Wójt Gminy zaproponował, żeby podnieść nieznacznie cenę za wodę dla mieszkańców. 

Komisja analizowała również dopłaty do ścieków. 

Po dyskusji wniosek radnego Woracha został poddany pod głosowanie. 

Za wnioskiem głosowało 3 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Komisja przez głosowanie 

przyjęła wniosek radnego Woracha. 

W dalszej części posiedzenia Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

Następnie omówił również projekt uchwały dot. wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego. 

- Radny Krzysztof Wielgus stwierdził, żeby nie blokować inicjatyw społecznych. 

W sprawach różnych Komisja zajęła stanowisko żeby zająć się sprawą 4-dniowego tygodnia 

pracy w Szkole w Poświętnem, ponieważ jest to niezgodne z prawem. Zaproponowano ten 

temat na następną komisję. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła: 

Elżbieta Sobczyk       Przewodniczył: 

 

       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

                

        Andrzej Pawlik   

          

 

   

          

                             

 

 

 


